
Vuositavoite Toimenpide

Kokona

is-

tilanne

Julkaistava

etenemisaste

Julkaistava

teksti

01.01 Toteutamme hyväksyttyä 

palveluverkkosuunnitelmaa ja 10 

vuoden investointisuunnitelmaa

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Tilapalveluiden päivittäisessä työssä on alkuvuonna korostunut koronatilanteen 

aiheuttama kunnan tilojen puhtaanapito ja sen varmistaminen kaikissa olosuhteissa. 

Ukrainan sota on aiheuttanut suuria epävarmuuksia rakentamisen kustannushallintaan 

ja aikatauluihin. Rakentamisessa tärkein ja resursseja paljon sitova työkokonaisuus on ja 

tulee olemaan palveluverkon rakennushankkeiden valmistelu, sekä niiden 

toteuttaminen. Rakennushankkeista Monitoimitalo Monion rakentaminen etenee 

aikataulussa, budjetissa ja määritellyssä laatutasossa. Martta Wendelin päiväkoti 

valmistui kesällä 2022, ja päiväkoti aloitti toimintansa. Tuusulanjärven kampuksen 

rakentaminen etenee aikataulussa. Riihikallion kouluhankkeen toteutussuunnittelu on 

jatkunut ja kilpailutus saatiin avattua loppuvuodesta, päätös toteuttajasta tehtiin 

alkuvuodesta 2023. Rykmentinpuiston kouluhankkeen elinkaarikilpailutus on 

valmistunut ja päätökset toteuttajasta tehtiin alkuvuodesta 2023. Peltokaaren 

päiväkodin hankinta vuokramallilla eteni neuvottelukierroksin ja päätös toimijasta 

tehtiin loppuvuodesta 2022. 

01.01.01 Otamme käyttöön Martta 

Wendelin –päiväkodin

 5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu 

toteutusohjelman mukaan

Päiväkoti Martta Wendelin otettin käyttöön aikataulussa 1.8.2022. Päiväkoti luovutettiin 

kesäkuussa, jolloin myös kalustetilaukset saapuivat. Vaadittu melueste pihan 

käyttöönottamiseksi on tehty. Henkilökunnalla on ollut edellisen vuoden ajan 

siirtymiseen valmistavia kohtaamisia. Henkilöstö aloitti tiloissa työskentelyn heinäkuun 

viimeisellä viikolla. Päiväkotitoiminta on käynnistynyt tiloissa 1.8.2022. Syyskuun 

loppuun mennessä kaikki Martta Wendelinin päiväkodin paikat ovat käytössä. Tilat ovat 

toimivat. 

01.01.02 Toteutamme 

Rykmentinpuiston 

monitoimikampuksen 

elinkaarikilpailutuksen

 5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu 

toteutusohjelman mukaan

Neuvotteluvaihe on saatu päätökseen ja tarjoukset saatiin marraskuussa 2022. Päätös 

elinkaarikumppanista on tehty. Hanke etenee aikataulussa.

01.01.03 Saamme valmiiksi Lahelan 

monitoimikampuksen 

hankesuunnitelman

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Hankesuunnittelu on käynnissä. Osaprojektit ovat järjestäytyneet. Hankkeeseen 

osallistuvia haastatellaan ja toiminnallisen suunnitelman tekeminen on aloitettu ja 

hankkeen laajuutta määritellään huomioiden Rykmentinpuistoon ja Lahelaan ohjattavat 

oppilasvirrat. Hankesuunnitelma ja toiminnalliset vaatimukset -asiakirja ovat 

viimeistelyvaiheessa.Hankkeen laajuuden määrittely siirretty vuoden 2023 alkuun.



01.01.04 Toteutamme laadukasta 

palveluverkkoviestintää

 5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu 

toteutusohjelman mukaan

Kirkonkylän kampuksen nimiehdotuskilpailu on toteutettu maaliskuussa.Tuusula 

rakentaa -lehteen tehtiin jutut Martta Wendelinistä, Moniosta ja 

Kirkonkylästä.Tiedotteet Kirkonkylän hankkeen ja Rykmentinpuiston hankkeen 

etenemisestä on julkaistu.Kunnan tiedottamisessa on huomioitu Martta Wendelinin 

päiväkodin avautuminen. Kirkonkylän peruskivi muurattiin 9.6.2022 juhlamenoin. 

Kirkonkylän timelapse-kuvauksen avulla tehty video koulun purusta julkaistiin 

heinäkuuussa. Urheilukeskuksen kehittämisprojektin rakennushankkeista on tehty 

tiedotteita ja huomioitu lehdissä. BMX-radan avajaiskilpailut televisioitiin IS-TV:ssä. 

Hankkeesta tehtiin ja julkaistiin samalla time-lapse video. Monion harjannostajaiset 

pidettiin 26.9. ja tilaisuudesta viestittiin monin tavoin, myös osana YLEn viestintää. 

Martta Wendelin -päiväkodin avajaisia ja avoimia ovet pidettiin 24.10. Palveluverkon 

asioista viestitään säännöllisesti ja palveluverkkoa hyödynnetään kunnan 

markkinointiviestinnässä ja brändin rakentamisessa.

01.01.05 

Käynnistämme Kirkonkylän 

kampuksen 

rakentamisen/suunnittelu etenee

 5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu 

toteutusohjelman mukaan

Edetään suunnitellusti. Rakentaminen on käynnissä. Irtokalustussuunnittelu 

loppusuoralla, ja kalustuksen osalta siirrytään valmistelemaan hankintaa. Tontin 

liittymäjärjestelyt vaativat vielä toteuttamissopimuksen ELYn kanssa. Taideohjelma 

laadittu. Rakentaminen etenee suunnitellusti.

01.01.06 Käynnistämme 

Riihikallion monitoimikampuksen 

rakentamisen

 4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Suunnittelu ja urakkakilpailutuksen valmistelu ovat käynnissä. Rakennuslupahakemus on 

jätetty 28.2. (n. 4 viikkoa myöhässä). Hybridi-lämmitysjärjestelmän (erillishankinta) 

hankintamuoto on ratkaistu. Yleinen kustannustason toteutunut ja ennustettu nousu 

sekä Ukrainan tilanne aiheuttavat huolta kustannusten ylittymisestä ja 

urakkakilpailutuksen epäonnistumisesta. Suunnittelu saatettiin lähes valmiiksi kesän 

aikana. Hankkeen aikataulu ja budjetti on viety tiedoksi• Tekninen lautakunta 

13.9.2022• Kasvatus- ja sivistyslautakunta 20.9.2022• Kunnanhallitus 19.9.2022• 

Kunnanvaltuusto 3.10.2022Kilpailutus avattu ja urakoitsijan hyväksyminen tammikuussa 

2023.

01.01.07 Edistämme Jokelan 

alueen suunnittelua

 4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Jokelan alueelle on laadittu projektisuunnitelma Peltokaaren päiväkodille, ja se on 

hyväksytty palveluverkon ohjausryhmässä maaliskuussa. Päiväkodin hankesuunnitelman 

laatiminen on viimeistelyvaiheessa. Hankkeessa on osallistettu suunnitteluun Jokelan 

alueen päiväkodinjohtajia. Peltokaaren päiväkoti on suunniteltu 6-ryhmäiseksi ja 

toteutettavaksi vuokramallilla. Hanke etenee aikataulussa. Päiväkodin 

hankintamenettely neuvottelukierroksineen on käyty ja hankintapäätös on tehty 

joulukuussa. 



01.01.08 Rakennamme Moniota  5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu 

toteutusohjelman mukaan

Monion rakentaminen on edennyt aikataulussa ja useita suunnitelmia on alkuvuoden 

aikana päivitetty (esim. kalustesuunnitelmat, AV-suunnitelmat, 

kulunvalvontasuunnitelmat). Myös Monion johtoryhmä on perustettu ja se on pitänyt 

ensimmäisen kokouksensa. Ryhmä toimii rakentamisen ajan Monion projektiryhmän 

osana. Projektiryhmää vetää rakennuttajainsinööri Antti Kellokumpu ja sen 

tarkoituksena on varmistaa, että itse rakennuksen lisäksi myös organisaatio, yhteiset 

toimintatavat ja käytännöt saadaan järjestettyä ja sovittua ennen rakennukseen 

muuttamista syksyllä 2023. Irtokalustuksen ja av- ja ICT-laitteiden kilpailutus on 

käynnistetty joulukuussa ja etenee valmiiksi alkuvuodesta 2023-Lukion 

virkajärjestelyiden suunnittelu on edennyt syksyn aikana ja henkilöstölle pidettiin 

yhteistoimintatilaisuus 4.10.2022.Monio on palkittu vuoden työmaana.Irtokalustuksen 

ja av- ja ICT-laitteiden käynnissä.

01.09 Varmistamme riittävät 

resurssit ja osaamisen Kasvun ja 

ympäristön toimialueella

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Resurssien riittävyyden varmistaminen on haastavaa. Sopien hakijoiden löytäminen 

useisiin avoinna oleviin tehtäviin on vaikeaa.  

01.09.02 Tarkastelemme 

toimialueen sisäisiä prosesseja

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Toimialueen sisäisten prosessien tarkoituksenmukaista järjestämistä selvitetään. 

01.10.01 Tunnistamme 

tietomallipohjaisen maankäytön, 

kaavoituksen ja rakentamisen 

muutostarpeet

 2 Suunnitteluvaiheessa, on 

edetty hieman

Rakentamislakiesitys sekä rakennetun ympäristön tietojärjestelmät lakiesitys (RYTJ) ovat 

edenneet eduskunnan käsittelyyn. Tämän lain tarkoitus astua voimaan 1.1.2024. 

Lakiesityksien sisältöihin tutustutaan ja sen vaikutukset toimintaympäristöön arvioidaan 

toimialan sisällä. Yhteinen palaveri pidetty 17.10.2022. Oma kanava keskustelua ja 

materiaalia varten perutettu teamsiin (Lakimuutosten vaikutus KY toimintaan).

03.02 Pääsemme MAL-

sopimuksen mukaiseen 

kaavoitustavoitteeseen ja 

asuntotuotantotavoitteeseen (ka 

462 asuntoa/vuosi, vv 2020-2023 

ja 42000 k-m2/v uutta 

asumisrakentamista)

03.02.03 Saamme 

ensimmäiset Häriskiven tontit 

myyntivalmiiksi

 2 Suunnitteluvaiheessa, on 

edetty hieman

Häriskiven asemakaava-alueelta oli haettavana ensimmäiset 28 omakotitonttia. Haku oli 

käynnissä 3.10.–31.10.2022. 20 tontista tehtiin luovutuspäätökset vuoden 2022 

loppuun mennessä.Infran rakentaminen alueelle on aloitettu. Rakentamaan tonteilla 

pääsee alustavan tiedon mukaan alkukesästä 2023. 

03.02.05 

Aloitamme Pellavamäentien kunnal

listekniikan rakentamisen

 5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu 

toteutusohjelman mukaan

Työ valmis ja vastaanotettu. 

04.01 Vahvistamme yritysalueiden 

kaavavarantoa ja myytäviä 

tontteja

04.01.05 Aloitamme 

liikenneväyläyhteyden 

suunnittelun Kehä IV -kaava-

alueella rinnakkaiskatuna

 2 Suunnitteluvaiheessa, on 

edetty hieman

 



05.02 Jatkamme Tuusulanjärven 

ja –joen alueen kehittämistä

 4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Tuusunjärven rantojen yleissuunnitelmaa on toteutettu mm. eteläisen virkistysreitin 

suunnittelun osalta vuonna 2022. Tuusulanjoen virkistyskäytön yleissuunnitelma on 

tavoite aloittaa syksyllä 2023.Työtä raportoidaan yksityiskohtaisemmin Tuusulanjärven 

ja jokilaakson alueen kehittämisohjelman toimintakertomuksessa. Ohjelma oli 

valtuustokauden 2017-2021 pituinen, mutta sitä on jatkettu vuonna 

2022.Kaukjärvenrannan puiston edessä olevan ruovikkosaarekkeen ruoppaus ja alueen 

siistiminen suoritettu. Natura-alueen lintujen pesimäväylästön ruoppaus tehty. 

Mäyräojan tulvatasanteiden rakentamista ja Eriksnäsin kosteikon kunnostamista 

valmisteltu yhteistyössä Keski-Uudenmaan ympäristökeskuksen kanssa. Seittelin 

kosteikon kunnostus aloitettu yhteistyössä Keski-Uudenmaan ympäristökeskuksen 

kanssa. Kaukjärvenrannan puiston kunnostustöiden aloittamista valmisteltu.Natura-

alueen perusparannustoimet tehty eli lintujen elinolojen parantamiseksi alueelta 

poistetaan talvisin puustoa ja pensaikkoa. Länsirannan pähkinäpensaikkoja on 

kunnostettu viime vuonna laadittujen hoitosuunnitelmien mukaisesti. Nilo Stålhanan 

puiston luonnonhoitotöitä on jatkettu.

05.02.01 Toteutamme 

Tuusulanjärven rantojen 

virkistyskäytön yleissuunnitelmaa

 4 Toteutusvaiheessa lähellä 

valmistumista, ei vielä 

viimeistelty/käyttöönotettu

Tuusunjärven rantojen yleissuunnitelmaa on toteutettu mm. eteläisen virkistysreitin 

suunnittelun osalta vuonna 2022. Tuusulanjoen virkistyskäytön yleissuunnitelma on 

tavoite aloittaa syksyllä 2023.Työtä raportoidaan yksityiskohtaisemmin Tuusulanjärven 

ja jokilaakson alueen kehittämisohjelman toimintakertomuksessa. Ohjelma oli 

valtuustokauden 2017-2021 pituinen, mutta sitä on jatkettu vuonna 2022.

10.02 Teemme laadukasta 

sisäilmatyötä

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Laadukas sisäilmatyö on jatkuva prosessi. Viimeisten vuosien aikana sisäilmatyö on 

jäsennelty ja prosessit laitettu kuntoon yhteistyössä Kasvatuksen ja Sivistyksen 

toimialueen kanssa. Kunnan sisäilmaryhmä kokoontuu kuukausittain, ja 

sisäilmaongelmaisten kohteiden sisäilmaryhmät säännöllisesti. Palveluverkon 

uudistuksen eteneminen edesauttaa sisäilmaongelmissa, kun pääsemme korvaamaan 

tilat uusilla ja terveellisillä tiloilla. Tämä ei tarkoita sitä, että tingimme sisäilmatyöstä. 

Tulemme jatkamaan työtä ja sen kehittämistä mm. kehittämällä edelleen viestintää, ja 

kohdistamalla resursseja oikea-aikeisesti kohteissamme.     

11.02 Toteutamme ilmasto-

ohjelmaa ja otamme käyttöön 

ilmastojohtamisen toimintamallin

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Konsultti (WSP) on saanut valmiiksi ilmasto-ohjelman, jota esitellään iltakoulussa 

kunnan luottamushenkilöille 1.2.2023. Päättäjille on lähetetty etukäteen ilmasto-

ohjelma, jonka liitteessä toimenpiteet on esitetty taulukkomuodossa. Kunnan 

asiantuntijaryhmien työstämät toimenpidekortit eivät mene päättäjien käsiteltäväksi 

vaan ne jäävät kunnan asiantuntijoiden työskentelyohjeiksi. Iltakoulun jälkeen 

toimenpideohjelma menee luottamuselimiin käsiteltäväksi.Ympäristöministeriön 

rahoitus, jolla olemme palkanneet konsultin (WSP) vetämään Tuusulan ilmasto-

ohjelmaa, päättyy 30.4.2023. 



11.02.01 Toteutamme kunnan 

vähähiilisyystavoitetta

 2 Suunnitteluvaiheessa, on 

edetty hieman

Konsultti (WSP) on saanut valmiiksi ilmasto-ohjelman, jota esitellään iltakoulussa 

kunnan luottamushenkilöille 1.2.2023. Päättäjille on lähetetty etukäteen ilmasto-

ohjelma, jonka liitteessä toimenpiteet on esitetty taulukkomuodossa. Ilmasto-ohjelman 

laatimiseksi perustettujen työryhmien laatimat toimenpidekortit eivät mene päättäjien 

käsiteltäväksi vaan ne jäävät kunnan asiantuntijoille työskentelyohjeiksi. Iltakoulun 

jälkeen toimenpideohjelma menee luottamuselimiin 

käsiteltäväksi.Ympäristöministeriön rahoitus, jolla olemme palkanneet konsultin (WSP) 

vetämään Tuusulan ilmasto-ohjelmaa, päättyy 30.4.2023. 

11.02.02 Otamme käyttöön 

ilmastojohtamisen toimintamallin

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Konsultti (WSP) on saanut valmiiksi ilmasto-ohjelman, jota esitellään iltakoulussa 

kunnan luottamushenkilöille 1.2.2023. Päättäjille on lähetetty etukäteen ilmasto-

ohjelma, jonka liitteessä toimenpiteet on esitetty taulukkomuodossa. Kunnan 

asiantuntijaryhmien työstämät toimenpidekortit eivät mene päättäjien käsiteltäväksi 

vaan ne jäävät kunnan asiantuntijoiden työskentelyohjeiksi. Iltakoulun jälkeen 

toimenpideohjelma menee luottamuselimiin käsiteltäväksi.Ympäristöministeriön 

rahoitus, jolla olemme palkanneet konsultin (WSP) vetämään Tuusulan ilmasto-

ohjelmaa, päättyy 30.4.2023. 

11.02.04 Ylläpidämme kiinteistöjen 

ekotukihenkilöiden verkostoa

 5 Toimenpide on toteutettu ja 

käyttöönotettu 

toteutusohjelman mukaan

Keski-Uudenmaan Ympäristökeskus ylläpitää ekotukihenkilöverkostoa.

11.03 Teemme kestäviä julkisia 

hankintoja, joilla pienennämme 

hankintojen elinkaaren 

ympäristövaikutuksia 

 2 Suunnitteluvaiheessa, on 

edetty hieman

Kunnallistekniikan rakentamiskohde on valittu pilottikohteeksi vähäpäästöisessä 

rakennushankkeessa. Ajoneuvohankinnoissa on henkilöautopuolella siirrytty 

hybridimalleihin ja askaampien ajoneuvojen ympäristökriteerejä selvittiin seuraavia 

hankintoja varten. Hankkeen toteutuksen monimutkaistuminen kolmansien osapuolten 

mukaan tulosta johtuen on hidastunut pilottikohteen suunnitteluprosessin 

käynnistämistä.Raskaissa ajoneuvoissa sähköautotekniikka on vielä kehittymätöntä. 

Hankinnoissa kiinnitetään toistaiseksi huomiota ajoneuvopäästöihin. Kellokosken 

Joenrantaan on valittu suunnittelija. Suunnittelussa kiinnitetään huomiota 

hiilijalanjäljen suuruuteen rakenneratkaisuja valittaessa.

11.03.01 Siirrymme käyttämään 

vähäpäästöisyyden ja 

ympäristöystävällisyyden kriteerejä 

urakoitsijoiden valinnoissa ja 

kilpailutuksissa

 2 Suunnitteluvaiheessa, on 

edetty hieman

Kunnallistekniikan rakentamiskohde on valittu pilottikohteeksi vähäpäästöisessä 

rakennushankkeessa. Ajanpuute ja kaavan hionta hidastaneet suunnittelun 

tarjouspyyntöä. Kyseessä on uudenlainen tarjouspyyntömalli, johon on kehitettävä 

uudet mallit. 



11.03.02 

Hankimme ympäristöystävällisiä ko

neita 

ja ostopalveluissa edellytämme 

työkoneiden olevan ympäristöystä

vällisiä, niin melun kuin 

päästöjenkin osalta.

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Pysäköinnintarkastajalle on hankittu ladattava hybridiajoneuvo.Kunnossapidon kuorma-

autolle asetettavia ympäristökriteereitä tarkasteltiin uutta hankintakilpailua varten. 

Vielä toistaiseksi ei EURO-päästöluokituksia lukuun ottamatta löytynyt raskaille 

ajoneuvoille soveltuvia ympäristökriteerejä.Jokelan viheralueiden kunnossapitourakan 

kilpailutuksessa tarkastellaan ympäristökriteerien hyödyntämismahdollisuuksia.

13.01 Kehitämme 

liikkumisympäristöä vastaamaan 

tulevaisuuden tarpeisiin

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

Tuusulan itäväylän aluevaraussuunnitelma-työn hankintavaihe valmis 12/2022.Tuusulan 

itäväylän liikennetarkastelua laaditaan yhteistyössä ELY-keskuksen kanssa. Valmistunut 

06/2022 Tuusulanväylän liikenneselvitys Tuusula-Vantaa-Helsinki käynnissä 02/2022-

11/2022 ELY:n tilaamana. Liikenneyksikkö osallistuu työn ohjaukseen.Tuusulanjärven 

rantareitin pyöräilyopasteet toteutussuunnitteluvaiheessa 2022.Ajonopeusanalyysi 

Tuusulan liikenneväylistä tehty 06/2022.Lahelanpelto III yleissuunnitelman laadinta 

käynnissä (Lahelanorsi).Joukkoliikennesuunnittelu HSL-kunta käynnissä koskien kunnan 

HSL-TTS-lausunnossa 08/2022 esitettyjä kehittämiskohteita.

13.01.01 Käynnistämme 

kunnan kattavan liikennejärjestelm

än yleissuunnitelman laadinnan

 1 Toteutuksessa ei ole edetty tai 

toimenpide ei vaadi 

toimenpiteitä ko. toimialalta

Kunnan oman liikennejärjestelmäsuunnitelman laadintaa ei ole aloitettu 

(12/2022).Seudun maankäytön, asumisen ja liikenteen suunnitelma (MAL) ei ole 

lähtenyt suunnitelmaluonnoksena lausuntokierrokselle mm. seudun kunnille ja 

kaupungeille 12/2022

13.02 Pidämme 

joukkoliikennepalvelun tarjonnan 

kustannustehokkaasti riittävänä 

sekä liikkumistarpeita palvelevana 

Tuusulan sisäisessä liikenteessä 

sekä seutuliikenteessä

 3 Toteutus on aloitettu, ei vielä 

valmis

HSL:n hallitus on käsitellyt ja hyväksynyt 18.1.2022 liikennöintisuunnitelman vuosille 

2022-2023.Matkustuksen palautuminen pandemian jälkeen on seurannassa.HSL:n 

toiminta- ja taloussuunnitelmasta annetaan kunnan lausunto 08/2022.Tuusulaa 

koskevia liikennetarjonnan muutoksia ei ole toistaiseksi suunniteltu vuodelle 2022. 

Seuranta jatkuu.Syysliikennekaudelle 2022 HSL toteutti Tuusulanväylän 

linjastosuunnitelman mukaisia pienempiä, nykyisten sopimusten muutosrajoihin sopivia 

muutoksia Helsinki-Vantaa alueella. Suunnitelman toteutus vaikuttaa mm. Vantaan 

alueella, Aviapoliksen tasalla poikittaisen linja-autoliikenteen tarjontaan, reitteihin ja 

linjanumeroihin. Uusi runkolinja 600 aloitti Helsinki-Tuusulanväylä-Tammisto-

Lentoasema -käytävässä 8/2022.Joukkoliikennesuunnittelu HSL-kunta käynnissä koskien 

kunnan HSL-TTS-lausunnossa 08/2022 esitettyjä 

kehittämiskohteita.Liikennöintisuunnitelman 2023-2024 viimeistely 12/2022, 

päätöksentekoon HSL:ssä 1/2023

13.02.01 

Laadimme joukkoliikenteen 

edunvalvontasuunnitelman ja 

toteutamme sitä

 2 Suunnitteluvaiheessa, on 

edetty hieman

Edunvalvontasuunnitelma (edunvalvontakortti) on laadittu koskien HSL:ää. Tuorein 

24.2.2022. Edellyttää kehittämistä suunnitelmamuotoon sekä kirjattujen tavoitteiden 

jatkojalostamista toimenpiteiksi sekä toteutusresursointia konkretisoimiseen.


